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Zápis 

setkání pracovní skupiny pro  

FINACOVÁNÍ 

 

Datum: 20.5.2024 

Čas: 13:00 – 14:30 hod. 

Místo: Spolkový dům, Palackého náměstí 65, Vlašim  

 

Program:  

 Představení analytické části MAP a projednání výstupů evaluace předchozího projektu 
 Financování škol z různých dotačních titulů 
 Informace o potřebách investic ve školách a stupni připravenosti 
 Společný projekt škol ORP Vlašim 
 Diskuze, další 

 
Představení analytické části a projednání výstupů evaluace předchozího projektů 

Jitka Fialová přivítala členy na jednání PS a informovala aktualizovaných vstupech analytické 
části dokumentu MAP IV. Jitka Fialová vyzvala přítomné, aby si po zaslání dokument prostudovali a 
případné připomínky do dokumentu zapsali. Důležité je zkontrolovat uvedená data. Dále Jitka Fialová 
přešla k evaluační zprávě projektu MAP III, se kterou se již všichni v minulosti seznámili. Určitě se i 
jednání k evaluaci účastnili. Výstupů je několik a některé můžeme v navazujícím projektu MAP IV 
ovlivnit více (spolupráce aktérů ve vzdělávání) a některé méně. Celkově je realizace projektu MAP IV 
vítaná, proto bude realizační tým pokračovat v nastavených cílech. 
 
 
Financování škol z různých dotačních titulů 

Jitka Fialová seznámila s možnými dotačními tituly pro školy či zřizovatele v oblasti školství. 

MAS Blaník  

 dotační výzva IROP (jaro 2023) – podpořeny školy v Načeradci, Louňovicích a Vlašimi (ZŠ 
Sídliště) 

 další IROP vzdělávání nejdříve v roce 2026 
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 SP SZP – výzva na menší projekty (do 600 tis. dotace) na podzim 2024 – školská zařízení 
(školní stravování, školní sportoviště a tělocvičny a venkovní prostory) 

MPSV 

 Budování dětský skupin - zvýšení kapacity – veřejný sektor – do 31.12.2025, výše dotace 100 
% 

MŠMT 

 Šablony pro neformální vzdělávání – výzva otevřena do 30.8.2023 
 Šablony pro MŠ a ZŠ – v tuto chvíli běží realizace projektů, nová možná v červnu 2024 

Erasmus  

 Žádost na konsorcium – MAS Blaník – podle zájmu škol v území může být na podzim podána 
žádost 

 Školy také mohou podávat žádosti samostatně (jaro, podzim) 

Rekvalifikační kurzy Úřad práce 

 https://www.uradprace.cz/web/cz/vyhledani-rekvalifikacniho-kurzu?typKurzu=1.4 
 

 
Informace o potřebách investic ve školách a stupni připravenosti 
 
Jitka Fialová představila přítomným Strategický rámec MAP – seznam investičních priorit, který byl 
schválen posledním jednání Řídícího výboru. Vyzvala přítomné, aby se podívali na seznam uvedených 
projektů a pokud by případně potřebovali nějaký projekt do seznamu přidat, bude to možné nejdříve 
po šesti měsících od posledního schválení, což vychází na červenec 2024. Všichni přítomní vzali tuto 
informaci na vědomí. 
 
Společný projekt škol ORP Vlašim 
 
Na jednání byla rozvinuta myšlenka společného projektu všech škol v rámci ORP Vlašim. Jedná o 
myšlenku, že by bylo dobré, aby po skončení realizace projektů MAP byl zde i nadále někdo, kdo 
bude hybatelem pro spolupráci škol, bude i nadále iniciovat společná setkání a bude komunikovat 
napříč území k tématu problematiky vzdělávání. Padla myšlenka, že by byl vytvořen fond, na který by 
přispěly všichni zřizovatelé a podle určitého klíče a pravidel by pak mohly být tyto prostředky 
čerpány. Bude nutné, aby se dohodlo společné téma, které by bylo pro celé území ORP Vlašim (např. 
supervize pro ředitele škol, zástupce či metodiky prevence apod.) nebo společné aktivity pro 
zřizovatele škol. Všichni přítomní s touto myšlenkou souzněli. V budoucnu tedy budou iniciována 
setkání ředitelů i zřizovatelů k tomuto tématu, aby došlo k hlubšímu rozpracování této myšlenky a 
začalo na společném projektu škol a zřizovatelů v ORP Vlašim pracovat. 
 
 



 

PROJEKT: Místní akční plán pro oblast školství a vzdělávání ORP Vlašim IV CZ.02.02.XX/00/23_017/0008142 je financován ze zdrojů 
Evropské Unie 

3 

 
 
Diskuse, další 
Jitka Fialová vyzvala přítomné, zad mají ještě něco k projednání. Nikdo z přítomných se již žádný bod 
na projednání neměl. Jitka Fialová informovala, že na podzim proběhnou další dvě setkání pracovní 
skupiny, a že členové budou o termínu informováni s dostatečným předstihem informováni. 
Jitka Fialová poděkovala přítomným za jejich aktivní zapojení a ukončila jednání. 
 
 

 

 

 
Zapsala: Jitka Fialová 
 


